
 

 

  

Møde:  Skolebestyrelse  

Afbud: Lars, Christina, Rene, 
Bjarke, elevrådet  

Dato og tid:  Mandag den 2. september kl. 
16.30-18.30  

  

  Dagsorden  Referat  

1.  

  

  

Orienteringer  

 Personalesituationen  
 LN lederuddannelse  
 Skoleårets start  
 Praksisfaglighed  
 Nyt fra afdelingerne  
 Fravær - registrering af 
elever  
 Sara og Kristine fortsætter i 
skolebestyrelsen som 
medarbejderrepræsentanter i 
19/20  
 Møde med kontaktforældre   

1.Vi har afskediget en lærer. Pernille Nees og 
Jeanette Andreasen er inde i stedet for. Pia 
har orlov pga. af mor der er syg. Rikke 
Schmidt har Pias timer.   

2. LN er ved at afslutte lederprojekt. LN har 
studiedag fredag og halv mandag. Tager en 
længere studieperiode omkring 
efterårsferien.   

3. Godt i gang med skoleåret. God stemning.  

4. Praksisfaglighed: Der arbejdes på 
samarbejde med virksomheder i området. Der 
samarbejdes fire fredage.   

5. Nyt fra afdelingerne: Opstramning på 
mobiltelefon regler i udskolingen. Der er 
problemer med snus i udskolingen. LN går i 
afdelingen og tager en snak med eleverne. 
Det tages også op på forældremødet. I 
indskolingen arbejdes der med enkelte regler. 
Temafredage bruges på trivsel og fællesskab 
i afdelingerne.  

6. Fravær: Lovlig fravær er når forældrene 
giver besked. Skolen får besked, når der er 
over 15 % fravær (ulovligt) og der bliver taget 
kontakt til forældrene.    

7. Mødet med kontaktforældrene er gået godt. 

Der dannes hurtigt grupper og aktiviteter 
opstår. Det er imponerende. Der er et forslag 
om at klippedagen bliver til en julefrokost for 
eleverne, hvor udskolingen i samarbejde med 
hallen laver mad til hele skolen.   

 



 

 

  

2.  

  

  

Elevråd  

 Orientering fra eleverne  

Emma (9.a) er valgt til formand og Tilde (8.a) 
til næstformand.  

3.  

  

  

Økonomi  

 Foreløbig regnskab og 
budget for 2019 gennemgås  

Gennemgået.  

4.  

  

  

Udearealer  

 Foreløbig plan for nedrivning 
og genetablering ved 
svømmesal  

Gennemgået.   

5.  

  

  

Overenskomst med Lemvig 
Gymnasium om varetagelse af 10. 
klasseundervisningen  

 Forslaget sættes i høring i 
skolebestyrelser (se bilag)  

  

Der skrives ikke et høringssvar. Vi forholder 
os neutralt.   

6.  

  

  

AULA og kommunikation/information 
til/med forældre  

 Hvordan virker systemet for 
jer forældre?  
 Hvordan ønsker I information  
 Hvor fyldestgørende ønsker I 
ugeplaner osv.  
 Der vises eksempler på 
ugeplaner til mødet  

  

1.Begejstring over aula. Overskueligt. 
Opbygningen er god. Man læser “oppefra og 
ned”.  

2.Man vil gerne kunne følge lidt med, men det 
må gerne beskrives kort. Der skal skrives: 
“Lektier til i dag:” Man kan altid gå på 
Meebook og gå mere i dybden. Temafredage 
med praktiske oplysninger bliver brugt af 
forældre.   

Punktet tages op igen – hvor er vi nu og 
hvordan går det med Aula?  

 

 

7.  

  

  

Digital dannelse  

 Søren og Malene har været til 
foredrag om digital dannelse 
med Camilla Mehlsen på 
Lemvig bibliotek, Søren 
fortæller om gode råd fra 

De 10 gode råd der findes på 
www.mehlsenmedia.dk om digital dannelse 
blev gennemgået og der blev talt om et muligt 
oplæg til en temaaften for forældre på skolen. 
Det foreslås at man kigger på et oplæg 
udefra. Punktet tages op igen.  

http://www.mehlsenmedia.dk/


 

 

foredraget    

8.  Eventuelt  

  

Vi holder fast i de mødedatoer der er fastlagt.  

9.  Punkter til kommende møder:  

 Skaterpark – 
skolebestyrelsens anbefaling til 
udstyr, når vi besøger 
skaterpark  
 Aula – hvor er vi nu?  
 Forældreaften om 
digitaldannelse.  

  

  

  

  

 


